
 

ACTA DEL CONSELL SECTORIAL D’ESPORTS 
 
Número: 3 
Data: 09/07/2018 
Lloc: Saló de sessions 
Hora 19:15 

 
 
Ordre del Dia 

 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Desenvolupament dels campus d’Estiu en instal·lacions esportives municipals. 
3. Nit de l’esportista. 
4. Planificació temporada 18-19. 
5. Obres piscina i varis manteniment d’instal·lacions. 
6. Nova llei de tractament de dades personals. 
7. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament. 
8. Precs i preguntes. 

 
 
 
Desenvolupament del Consell  
(breu explicació dels temes tractats incloent-hi els precs i preguntes) 

 
1. Aprovació de l’acta anterior. S’aprova per unanimitat dels assistents l’acta 

anterior de data 16 d’abril de 2018. 
 
2. Desenvolupament dels campus d’Estiu en instal·lacions esportives 

municipals. El Sr Jordi M. Consulta a les entitats com va el funcionament dels 
Casals Esportius d’Estiu. Les entitats que estan representades i que organitzen 
els Casals d’Estiu contesten que el funcionament és bo. 
 

3. Nit de l’Esportista. El Sr. Jordi Martinez informa a les entitats que si tenen 
alguna aportació per la Nit de l’Esportista la poden enviar a la Regidoria 
d’esports i sobre la data de realització informa que no és farà abans del mes 

Assistents Entitat 

Jordi Martínez Vallmitjana Ajuntament. President/a del Consell 
Toni Grima Migueles Cap del departament d’Esports 
Montse Muñoz Ajuntament. Coordinadora 
Salvador Bassó Parent Assoc. Esportiva Escolar Daina Isard 
Juan Jose Agudo Bautista Club Atletisme Olesa 
Roser Cuesta Díaz Club Esportiu Olesa Patí 
Montserrat Solà Camins Club Esportiu Olesa Patí 
Jordi Solé Planas Club Tennis Olesa 
Jordi Dalmases Alonso Nou Bàsquet Olesa 
Jose Diaz Manzanares Unió Ciclista Olesana 
Joan Barnet Giménez Club d’Escacs Olesa 
Anna Ma. Banqué Almazan Futbol Sala Olesa 
Tomás Rivas Ruiz Peña Madridista 
Josep Ll. Amador Tir Arc Olesa 



 

d’octubre. Es mirarà de solucionar el tema del so perquè va donar problemes 
l’any passat. 

 
4. Planificació temporada 18-19. El Sr. Jordi Martinez consulta a les entitats si 

tenen res a dir sobre la planificació d’horaris per la propera temporada ja que 
aquest consell és l’últim abans de donar els nous horaris, les entitats no es 
manifesten. El Sr. Toni Grima cap d’Esports posa en sobre avís a les entitats 
sobre les possibles afectacions de les obres al tub de vestidors, i comunica que 
les avisaran amb temps suficient si han de retirar alguna pertinença o material. 

 
5. Obres piscina i varis manteniment d’instal·lacions. El Sr. Jordi Martinez 

informa a les entitats que les obres van tal i com estaven previstes. La persona 
que porta el tema de les obres ha informat que l’espai del tub dels vestidors 
antics s’enderrocarà, perquè com a millora l’empresa va proposar fer els 
vestidors nous d’hoquei. Primer es faran els vestidors i desprès es tirarà el tub i 
això està previst per al mes d’agost.  
 
A més hi ha possibilitat de fer la piscina desbordant, si tot va bé, les obres es 
podrien allargar si s’aconsegueix el finançament i s’allargaria l’obertura de la 
piscina al mes de gener. 
 
També està previst que comencin les obres dels vestidors de NBO aquest estiu 
i també els banys de discapacitat del camp de futbol. Ja s’ha acabat el tema de 
la cobertura sota la barana al pav. de bàsquet. Sra. Anna Ma. Banqué del Club 
de Futbol Sala Olesa pregunta on aniran a parar el magatzems quan es tiri els 
tub de vestidors. El Sr. Jordi Martinez contesta que probablement a banda dels 
vestidors podrien anar magatzems al lloc on es vol fer els vestidors d’hoquei. 
També s’ha de buscar un espai per posar tot el que hi ha en aquell espai per 
poder deixar-ho buit. 
 

6. Nova llei de tractament de dades personals. La Sra. Montse Muñoz, 
coordinadora dels departaments de serveis personals, informa a les entitats 
sobre la nova llei de protecció de dades que va entrar en vigor el dia 25 de 
juny. Enumera algunes de les mesures que les entitats haurien de tenir en 
compte, com posar en còpia oculta els correus electrònics, posar quina és la 
política del tractament de dades, en quan als fulls inscripcions s’han de recollir 
totes les mesures relatives a la protecció de dades, s’ha de tenir cura també 
amb les imatges, si es perden dades s’ha de comunicar a l’agència de 
protecció de dades, explicar quina es la finalitat d’aquelles dades, s’hauria de 
designar algun responsable de les dades i que no tothom de l’associació pugui 
tenir accés, s’haurà de tenir el consentiment exprés per tenir les dades d’algú, 
s’ha d’especificar fins quant es conservaran, no cedir-les a tercers.. En quant 
als grups de WhatsApp es poden fer grups de distribució...Reparteix als 
assistents un full on es recullen aquestes explicacions. 

 
Informa que després de vacances hi ha la possibilitat de fer venir un expert per 
atendre els dubtes que puguin tenir les entitats. Les entitats es mostren a favor 
de tenir aquesta sessió informativa.  

 
 
 
 



 

 
7. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament. El Sr. Toni Grima 

informa que des de l’àrea d’activitats es proposa fer un circuit poliesportiu que 
anés d’acord amb el calendari escolar per a nens i nenes, on cada mes 
s’organitzés alguna activitat de les entitats, de portes obertes, que fos gratuïta 
amb l’objectiu de fomentar la participació. No seria una lliga, si no, un circuit 
que fomentés la participació. Les entitats, amb el suport de la Regidoria 
d’Esports, organitzarien l’activitat i col·laborarien en comptabilitzar aquesta 
participació,  ja que després es donaria una medalla per la participació.  
 
L’objectiu també és donar una empenta a les entitats per poder donar a 
conèixer els seus esports. Moltes d’aquestes activitats ja es fan, seria adaptar-
les i gestionar-les per fomentar la participació. Pot servir també perquè nens 
que no estan en cap entitat els agradi i es quedi en alguna entitat.  
 
El Sr. Jordi Martinez informa que hi ha tota una corrent que porta en comptes 
de la competició a la participació, i hem d’aconseguir que cada vegada sigui 
més important. El Sr. Toni Grima informa a les entitats que si volen proposar 
alguna activitat es poden reunir amb el departament d’Esports i es mirarà 
d’encaixar-la.  
 
El Sr. Salvador Bassó pregunta que passarà quan coincideix aquestes activitats 
amb partits de competició, ja que aplaçar partits no és fàcil. La Sra. Montse 
Muñoz informa que es pot contar amb les pistes de barris. Els Sr. Josep Lluís  
Amador informa que els caps de setmana ells també tenen competició.  
 
El Sr. Juan José Agudo del Club Atletisme Olesa manifesta que hi ha molta 
discussió amb els professors sobre el tema de la competició. La competició ben 
feta no és dolenta, al final sembla que arribar primer estigui mal fet. El Sr. Toni 
Grima contesta que per competir ja estan les entitats i que això està bé, però 
que un dels objectius d’aquestes jornades és enganxar a fer esport a qui no en 
fa. El Sr. Juan José Agudo manifesta que es podria reactivar el tema de les 
beques. 
 
El Sr. Josep Lluís Amador diu que l’activitat que es va fer per la Marató li va 
semblar molt bona, aquell tipus de circuit va fer que els nens passessin per 
totes les activitats aquell mateix dia i va ser molt participatiu. 
 
El Sr. Joan Barnet del C. Escacs manifesta que en el seu cas a l’activitat 
només acaben anant els nens de la seva pròpia entitat. El Sr. Toni Grima 
contesta que darrera tindrà la promoció de l’Ajuntament que implicarà als nens i 
publicitarà aquesta jornada. La Sra. Montse Muñoz contesta que l’estratègia és 
muntar aquestes experiències conjuntes i aprofitar el dia que s’està fent una 
activitat multitudinària. 
 

8. Precs i preguntes. El Sr. Jordi Solé del Club Tennis Olesa informa que la 
setmana passada van fer el sopar del club, que ho fan cada any, l’Ajuntament 
els va cedir taules i cadires, però un veí es va queixar i va venir la Policia.  Ara 
els han dit que el torneig nocturn no es pot fer. La Sra. Montse Muñoz contesta 
que totes les activitats s’estan autoritzant fins a les 01:30. El Sr. Jordi Solé     
manifesta que es troben un mica descoberts per part de l’Ajuntament. La Sra. 
Montse Muñoz contesta que des del 2013 haurien de tenir una llicència que no 



 

tenen. El Sr. Jordi Solé contesta que ho tenen tot contractat i ara a 4 dies els 
diuen això. És l’únic suport que té el club per mantenir-se, potser al setembre 
no hi ha Club Tennis Olesa. La Sra. Montse Muñoz contesta que és un cas 
particular que es pot parlar després per trobar una solució.  

 
S’aixeca la sessió a les 20:22 hores. 

 
 
 
 
 
 
 
 
l president del Consell                                  La secretaria 
Jordi Martinez Vallmitjana   Susana Ibáñez Garcia    
 
DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 


